

Appendix
(U.)

4th March

4. Q. Are there any fees attached to your Office, what is their description and their annual average amount?

A. The fees attached to the Office of Advocate General are at the present time similar to those of the Attorney General, and have been so ever since a Salary has been attached to the Office. They are received by me under a Report of the Executive Council, sanctioned by the Governor in Chief. Previous to the Salary being attached to the Office, the Fees allowed the Advocate General were higher, and were regulated by a previous Report of the Executive Council, also approved by the Governor in Chief. The amount of Fees have considerably varied from the time of my appointment up to this day, as appears by the various Statements of the Public Expenditure which have been submitted to the Legislature.

5. Q. Can you inform the Committee what are the cases in which the Attorney General is entitled to fees from individuals, for draughts of every Instrument under the Great Seal?

A. He is entitled to fees on all draughts of patents for Lands, and on all draughts of Commissions, Instruments, and Patents for *amortissements*, and in all other cases wherein Patents issue in favour of individuals, and where the Crown has no interest, he is entitled to the same Fees, which are Forty shillings. Besides this Fee, the Attorney General frequently makes a further charge of Five Guineas for the examination of the several papers which generally accompany the Petitions in such cases, such for example, as *Lettres de Terrier*, and this Fee includes the Report which he makes to the Governor &c.

6. Q. Does your Salary date from the period of your appointment to office?

A. My Salary only dates from 1st November 1823.

7. Q. Are you ever called upon to assist the Attorney or Solicitor General in Criminal Prosecutions?

A. No.

8. Q. Of what description are the Civil Prosecutions, which you are called upon to attend to?

A. They are generally upon Special matters, such as in actions of *revendication*, *Bornage*, and special cases for the recovery of Debts due to the Crown.

9. Q. Do you know of any instance where Costs have been recovered from Individuals in suits on the part of the Crown?

A. Yes, in all cases of *Lods et Ventes* particularly, and generally in all matters of debt where the Defendant is solvent.

10. Q. What are the description of suits wherein the King receives no Costs?

A. I do not recollect of any, but I should think there are few in civil matters.

11. Q. Look at these Accounts marked E. and F, and say if the Actions therein mentioned are of the nature of those wherein Costs are recoverable from Defendants? (See Appendix E. and F.)

A. From a perusal of the account marked E, the description of Actions do not appear; but as far as I recollect, these Actions were *en Bornage*, and were dismissed: had they been supported, it would have been discretionary with the Court to have awarded Costs to the Crown, or to have divided them, as is generally the case in Actions of this description. As to the Account marked F, I can afford to the Committee no satisfactory information.

12. Q. Do you know what Fees are received by the Criers of the several Courts of King's Bench of this Province?

A. The Crier at Quebec receives for the Entry of all cases of the first class, three shilling and four pence; for the second class, two shillings and six pence; for the third class, one shilling and eight pence; and for the fourth class, one shilling and three pence.

Thomas Douglass, Esquire, appeared, and was examined as follows:

Q. You are one of the Joint Clerks of the Crown in Chancery?

A. Yes.

Q. Do you execute the duties of your Office in person?

A. Yes.

Q. Are you assisted therein by your associate?

A. On all occasions.

A.

QUEBEC, 28th February 1825.

Sir,

I have to acknowledge the receipt of your Letter dated this day, requesting me to furnish the Committee on the Public Accounts, with a Statement of the monies actually in the Public Chest, and also a Statement of the probable demands thereon, and what sums may be expected to come into it between this time and the first of May next.

On the first head, the information might be given immediately, but I am obliged to observe to you that I cannot consider myself at liberty to furnish any Statements relative to my Public Accounts, until I shall receive Orders from His Excellency the Lieutenant Governor for that purpose. On those subjects respecting the future, I have not the means of forming any calculation, and consequently it will not under any circumstances be in my power to furnish the Committee with the information required.

I am, Sir,

Your most obedient humble Servant.

(Signed)

J. HALE,
Rec. Genl.

Austin Cuivillier, Esqr. &c. &c. &c.

Appendice
(U.)

4e. Mars.

4. Q. Y a-t-il aucun honoraire attaché à votre office, et quelle en est la description, et le montant annuel l'un dans l'autre?

R. Les honoraires attachés à l'office de l'avocat-général sont maintenant semblables à ceux du procureur-général, et l'ont été depuis qu'il y a eu des appointemens attachés à l'office. Je les reçois en vertu d'un rapport du Conseil Exécutif sanctionné par le Gouverneur-en-chef. Avant qu'il y eût des appointemens attachés à l'office, les honoraires accordés à l'avocat-général étoient plus forts, et étoient réglés par un rapport antérieur du Conseil Exécutif approuvé par le Gouverneur-en-chef. Le montant des honoraires a considérablement varié depuis ma nomination jusqu'à ce jour, ainsi qu'il paroît par les différens états de la dépense qui ont été soumis à la Législature.

5. Q. Pouvez-vous informer le Comité des cas où le Procureur-général a droit à des honoraires de la part des individus pour des projets d'instrumens sous le grand sceau?

R. Il a droit à des honoraires sur tous projets de patentes pour des terres, sur tous projets de commissions, instrumens et patentes pour amortissemens; et dans tous les autres cas où il est expédié des patentes en faveur d'individus, et où la couronne n'a aucun intérêt, il a droit aux mêmes honoraires, qui sont de quarante schelins. Outre cet honoraire, le Procureur-général charge souvent cinq guinées pour l'examen des différens papiers qui accompagnent généralement les pétitions, tels que par exemple les lettres de terrier, et cet honoraire comprend le rapport qu'il fait au gouverneur.

6. Q. Vos appointemens datent-ils du tems de votre nomination à l'office?

R. Mes appointemens ne datent que du 1er novembre 1823.

7. Q. Etes-vous jamais requis d'assister le Procureur ou le Solliciteur-général dans les poursuites criminelles?

R. Non.

8. Q. De quelle description sont les poursuites civiles que vous êtes requis de faire?

R. Elles sont généralement sur des matières spéciales, telles que dans les actions de revendication, de bornage, et des cas particuliers pour le recouvrement de dettes dues à la Couronne.

9. Q. Avez-vous connoissance de quelque cas où les frais aient été recouverts des individus dans des poursuites de la part de la Couronne?

R. Oui, dans tous les cas de lods et ventes particulièrement, et généralement dans toutes matières de dettes où le défendeur est solvable.

10. Q. Quelle est la description de poursuites où le Roi ne reçoit point de frais?

R. Je ne m'en rappelle aucune, mais je crois qu'il y en a peu en matières civiles.

11. Regardez ces comptes marqués E et F, et dites si les actions y mentionnées sont de la nature de celles où les frais sont recouvrables du défendeur? (voyez Appendice E et F.)

R. D'après un examen du compte marqué E, la description des actions ne paroît pas; mais autant que je puis me rappeler, ces actions étoient en bornage et ont été déboutées; si elles eussent été maintenues, il eût été à la discrétion de la Cour d'adjuger les frais à la Couronne ou de les partager comme c'est généralement le cas dans les actions de cette description. Quant au compte marqué F, je ne puis donner au Comité aucune information satisfaisante.

12. Q. Savez-vous quels honoraires reçoivent les Huissiers-Audenciers des différentes Cours du Banc du Roi de cette Province?

R. L'Huissier-Audencier de Québec reçoit pour l'entrée de toutes les causes de la première classe, trois schelings et huit sols; de la deuxième classe, deux schelings et demi; de la troisième classe, un scheling et seize sols; et de la quatrième classe, un scheling et six sols.

THOMAS DOUGLASS, Ecuyer, a comparu, et a été examiné comme suit:

Q. Vous êtes un des Greffiers de la Couronne en Chancellerie?

R. Oui.

Q. Remplissez-vous les devoirs de votre office en personne?

R. Oui.

Q. Etes-vous aidé dans vos devoirs par votre associé?

R. Dans toutes les occasions.

A.

QUEBEC, 23 Février 1825.

Monsieur,

J'ai à accuser la réception de votre lettre datée de ce jour, me priant de fournir au Comité sur les Comptes publics un état des argens actuellement dans la Caisse publique, et aussi un état des demandes probables contre icelle, et quelle somme on peut espérer y devoir entrer d'ici jusqu'au premier Mai prochain.

Sur le premier objet, l'information pourroit être donnée immédiatement, mais je suis obligé de vous observer que je ne puis me considérer en liberté de donner aucun état de mes Comptes publics que je n'aie reçu des ordres de Son Excellence le Lieutenant-Gouverneur à ce sujet.

Quant à ce qui regarde le futur, je n'ai pas le moyen de faire aucun calcul, et en conséquence, dans quelque circonstance que ce soit, il ne sera pas en mon pouvoir de fournir au Comité l'information requise.

Je suis, Monsieur,

vos très-humble et obéissant serviteur,

(Signé)

J. HALE,
Recev.-Génl.

Austin Cuivillier, Ecuyer, &c. &c. &c.